
Protokół  Nr XLV/2023 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 06 marca 2023 r. 

Obecni na sesji: 

— Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

— Skarbnik Gminy, 

— Soł tysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Kelier przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  XLV sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej części stwierdził  
prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. Następnie Pan Keller 
poinformował, że obrady sesji Rady Gminy Cewice są  transmitowane za pomocą  
urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 20 ust. lb ustawy z dnia 
08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, że uczestnicząc w sesji Rady 
Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie i upublicznianie swoich 
danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia Parlamentu 
Europejskiego I Rady ([JE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 
z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 
danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie 
danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw RODO. Zaznaczył  również, że klauzula 
RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu do sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 06.02.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 

2023 rok, 

1 



a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
cł) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie w budżecie gminy 
funduszu sołeckiego w 2024 r., 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIII/259/2017 Rady 
Gminy Cewice z dnia 25 maja 2017 roku w sprawie przyjęcia Programu 
Osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy Cewice", 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku 
Powiatowo — Gminnego pod nazwą  „Lęborski Związek Powiatowo-Gminny", 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania „Strategii 
Rozwoju Gminy Cewice na lata 2016-2022", 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
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d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu korzystania z cmentarza 
komunalnego w Cewicach" oraz ustalenia stawek opłat z tytułu korzystania 

z cmentarza, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
cl) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Cewice na lata 2023-2027", 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice 
na rok 2023", 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości 
Siemirowice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  część  
nieruchomości stanowiących mienie Gminy Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

17. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
18. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

19. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
21. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
22. Zamknięcie obrad sesji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nie wniesiono uwag do odczytanego porządku obrad XLV sesji Rady Gminy Cewice. 
W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie odczytany 
porządek obrad sesji Rady Gminy: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XLIV sesji sporządzono 

w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany wszystkim 

radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony został  do wglądu 

w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy w Cewicach, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XLIV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023 rok. 

Wójt Gminy zgłosił  autopoprawkę  do przedstawionego projektu uchwały 
w związku z propozycją  przesunięcia (z zadania związanego z budową  garaży 
na PSZOK) i zwiększenia środków finansowych (ok. 700 tys. zł) w budżecie 
na termomodernizację  budynku ZOZ w Cewicach po rozstrzygniętym przetargu. 
Poinformował  także, że wielkość  finansowa zadania po przetargu (dot. 
termomodernizacji budynku ZOZ w Cewicach) jest zgodna z wartością  
kosztorysową. Następnie omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na 
rok 2023 na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Pani Skarbnik omówiła zgłoszoną  autopoprawkę  przez Wójta Gminy. Efektem 
zgłoszonej autopoprawki są  zmiany w punkcie 13 i 14 załącznika nr 3a do uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził  10 min przerwy w celu wydania stosownych opinii 
przez Komisje stałe Rady Gminy Cewice. 

Stan Rady po przerwie — 15 radnych. 

Pan Wójt doprecyzował, że deficyt nie zostanie zwiększony w wyniku zgłoszonej 
autopoprawki. Są  to tylko przesunięcia środków finansowych zaplanowanych 

5 



na poszczególne zadania. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawką: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy Cewice z dnia 
19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Cewice na lata 2023-2035. 

Wyjaśnień  do uchwały udzieliła Pani M. Franciszczak — Skarbnik Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Zaznaczyła, że autopoprawka w uchwale budżetowej ma również  te same 
konsekwencje w omawianym projekcie uchwały. Ponadto omówiła zmiany 

załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawką: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie w budżecie gminy funduszu sołeckiego 
w 2024 r. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad.7 

Pan Wiesław Kelier odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIII/259/2017 Rady Gminy Cewice z dnia 

25 maja 2017 roku w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Teleopieka 
dla potrzebujących mieszkańców Gminy Cewice". 

Pani Ewa Maszota — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach udzieliła 
wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna A. Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Cewice. 

Pan Keller zapytał  się, czy zakończenie Programu Osłonowego „Teleopieka 
dla potrzebujących mieszkańców Gminy Cewice" wiąże się  z oszczędnościami 
dla budżetu Gminy. 

Pani Maszota wyjaśniła, że z uwagi na brak zainteresowania przez mieszkańców 
Gminy programem, został  on już  wygaszony od 01 sierpnia ubiegłego roku. Od tego 
czasu nie ma obciążeń  finansowych. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.8 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Powiatowo — 
Gminnego pod nazwą  „Lęborski Związek Powiatowo-Gminny". 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zgłosił  na przedstawiciela Zgromadzenia Związku Powiatowo 
— Gminnego pod nazwą  „Lęborski Związek Powiatowo-Gminny" kandydaturę  Pani 
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Marzeny Reclaf. Innych kandydatur nie było. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 1. 

Ad.9 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania „Strategii Rozwoju Gminy Cewice 
na lata 2016-2022". 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 
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Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia „Regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego 
w Cewicach" oraz ustalenia stawek opłat z tytułu korzystania z cmentarza. 

Wójt Gminy omówił  projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 11 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Cewice na lata 2023-2027". 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice na rok 2023". 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 13 

Pan Wiesław Kelier odczytał  treść  punktu 13 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości Cewice („Gwiezdna"). 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 14 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 14 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości Siemirowice („Długa"). 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 15 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 15 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości Cewice („Lotnicza"). 
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Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie cło niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 16 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 16 porządku obrad: podjęcie uchwały 
sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  część  nieruchomości 

stanowiących mienie Gminy Cewice. 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna K. Drywa zgłosiła, że są  problemy z opróżnianiem pojemników na odzież  
używaną. 

Wójt poinformował, że ten problem jest powszechnie znany i będzie tę  sprawę  
monitorował. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 17 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie przedstawił  
blok informacyjny na poniższe tematy: 

• rezygnacja z zadnia pn. budowa kanalizacji deszczowej w Cewicach z uwagi 
na problemy z terminowym wykonaniem tego zadania, 

• budowa dalszego ocicina ścieżki rowerowej w kierunku Maszewa Lęborskiego, 
• dotacja na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Łebunia, 

• problemy z podłączaniem się  mieszkańców do wybudowanej sieci kanalizacyjnej 
i wodociągowej na terenie Gminy Cewice, 

• wygrane zawody w piłce siatkowej przez uczniów ze szkól z terenu Gminy 
Cewice na szczeblu wojewódzkim. 

Radny A. Wenta opuścił  obrady XLV Sesji Rady Gminy Cewice. Stan Rady — 14 
radnych. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław KeJler odczytał  n/w opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OSD.0012.3.1.2023 z dnia 15.02.2023 r. - opinie Komisji Infrastruktury 
Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice 
(załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

• pismo nr OSD.0012.1.1.2023 z dnia 15.02.2023 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 17 do niniejszego protokołu), 

W dalszej części Przewodniczący Rady przypomniał  o konieczności składania 
oświadczeń  majątkowych za ubiegły rok. 

Ad. 19 

Radny Z. Tryba miał  pytania odnośne powodów dla których mieszkańcy Gminy 
nie podłączają  się  do sieci wodno - kanalizacyjnych. 

Pan Wójt wyjaśnił, że mieszkańcy po prostu odmawiają  podłączenia z różnych 
błahych powodów. Ostatecznie może być  tak, że Gmina dokona podłączeń  
na własny koszt i odda sprawy do sądu w celu wyegzekwowania należności. 
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Radna Marzena Reclaf podziękowała za zaufanie i wybór jej osoby na przedstawiciela 
Zgromadzenia Związku Powiatowo — Gminnego pod nazwą  „Lęborski Związek 
Powiatowo-Gminny". 

Przewodniczący Rady zaapelował  o przekonywanie mieszkańców do podłączania się  
do sieci wodno-kanahzacyjnych, gdyż  jest to z korzyścią  dla wszystkich mieszkańców 
Gminy. Zwrócił  również  uwagę  na zalegające śmieci przy śmietnikach 
w Siemirowicach. 

Pan Wójt wyjaśnił, że wielokrotnie monitował  do administratora terenu, na którym 
te śmietnik się  znajdują. Jednak efektów nie widać. Planuje zamontować  monitoring 
przy śmietniku, znajdującym się  na terenie należącym do Gminy Cewice. 

Ad. 20 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 21 

Sołtysi nie zabraLi głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLV sesji Przewodniczący Rady - Pan 
Wiesław KeLier podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
o godz. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 1O.03.2023r. 
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